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Geachte betrokkenen.

Sinds enige tijd zet ik mij actief in tegen het zwerfvuil in mijn buurt,

Ik heb deze brief gestuurd aan;

-burgermeester Niek Meijer van Huizen

-wethouder Bert Rebel

-de gemeenteraad van Huizen

-GAD Gooi en Vechtstreek

Bij deze roep ik gemeente Huizen en GAD op om samen tot een oplossing te komen.

Hoogachtend Leonard vanTeeffelen

Huizermaatweg 220 1276MH Huizen

Leonard33(5)casema.nl

06 14851382

Ik wil voorstellen op de heg opnieuw aan te planten en (al dan niet tijdelijk) een schutting rond 
deze containers te plaatsen.

Misschien is het tevens een idee om extra te gaan handhaven en alle bewoners in de buurt (of in heel 
Huizen) nog eens per brief uit te leggen hoe om te gaan met afval. Waarom staat er niet op de 
containers dat afval dumpen een boete van 140,- kan opleveren?

Bij de graafwerkzaamheden voor het plaatsen van de nieuwe containers is de heg verdwenen. Deze 
heg voorkwam dat vuil over de Huizermaatweg waaide, kapot gereden werd en aan de overkant in 
het water terecht kwam. De hoeveelheid vuil in de sloot is schrikbarend, er zwemmen daar Eenden, 
Zwanen, Meerkoeten en zelfs Kuifeenden en Aalscholvers die zich een weg moeten banen door het 
plastic. Het kost mij erg veel moeite om de troep uit de sloot te halen. Plastic soep in ons mooie 
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Ik ben hier 1 a 2 uur per week mee bezig. Dit gaat heel redelijk, maar nu ik heb jullie hulp nodig !

De ondergrondse vuilcontainers t.h.v. Huizermaatweg 18 t/m 40 (nummers RO747 en VO124) zijn 
een grote bron van zwerfvuil. Er word daar enorm veel afval rond de containers gedumpt, veel meer 
dan bij andere containers aan de Huizermaatweg. Dit ligt natuurlijk aan een klein deel van de 
bewoners, maar handhaving en opvoeding helpt blijkbaar niet. Mogelijk is de capaciteit van de 
containers onvoldoende, hoewel ik nog nooit heb mee gemaakt dat ze echt vol waren.

Ik hoop op jullie medewerking want ik kan het niet alleen ! zwerfvuil opruimen is mooi maar een 
bron wegnemen, dat is pas echt winst!


